

EN

Stakeholder engagement through scenario study on future land administration and governance

Scenario analysis on future land administration (2035) has been carried out based on global megatrends and specific land administration aspects, proposing a shift in governance and administration of land and real property. The outcomes of the study are to be used as an instrument for continuous dialogue within the ECE region and for further in-country strategic actions

FR

«Engagement des parties prenantes grâce à une étude de scénarios sur la future administration et gouvernance foncières».

Une analyse de scénarios sur la future administration foncière (2035) a été réalisée sur la base des mégatendances mondiales et d'aspects spécifiques de l'administration foncière, proposant un changement de gouvernance et d'administration des terres et des biens immobiliers. Les résultats de l'étude doivent être utilisés comme un instrument pour un dialogue continu au sein de la région de la CEE et pour d'autres actions stratégiques dans le pays